

The Commercial Bank (P.S.Q.C.) Announces an Exempt Transaction

البنك التجاري (ش.م.ع.ق) يعلن عن عملية مستثناة

Doha, 07 September 2026,

الدوحة، 07 سبتمبر 2026،

The Commercial Bank (P.S.Q.C.) (“**Bank**”) has completed the winding up of the Bank’s long-term incentive scheme for employees (“**LTIS**”) and all arrangements ancillary to the LTIS. As part of the winding up process, the Bank purchased **192,765,183** of the Bank’s shares at **QAR 4.0689**, being the prevailing market price, as part of an exempt transaction under the Qatar Central Securities Depository (“**EDAA**”) Rules and Procedure Guide (“**Exempt Transaction**”). The Bank funded the Exempt Transaction from its own internal funding sources.

The shares acquired pursuant to the Exempt Transaction shall be held by the Bank as treasury shares in accordance with the applicable laws, regulations and regulatory approvals.

The Exempt Transaction was executed after obtaining the necessary regulatory approvals including that of the Qatar Central Bank, the Qatar Financial Markets Authority and EDAA.

استكمل البنك التجاري (ش.م.ع.ق) (“البنك”) إجراءات إنهاء وتصفية برنامج الحوافز طويلة الأجل لموظفي البنك (برنامج الحوافز طويلة الأجل) وجميع الترتيبات التابعة له. وكجزء من هذه الإجراءات، اشترى البنك **192,765,183** سهماً من أسهمه بسعر **4.0689 ريال قطري** للسهم، وهو السعر السائد في السوق، وذلك في إطار عملية مستثناة تمت وفقاً للقواعد والارشادات الخاصة بشركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية (عملية مستثناة). وقام البنك بتمويل العملية المستثناة من موارده التمويلية الداخلية الخاصة.

تُحتفظ الأسهم التي تم الاستحواذ عليها بموجب العملية المستثناة من قبل البنك كأسهم خزينة، وذلك وفقاً للقوانين واللوائح والموافقات التنظيمية المعمول بها.

تم تنفيذ العملية المستثناة بعد الحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة، بما في ذلك موافقة مصرف قطر المركزي، وهيئة قطر للأسواق المالية، وشركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية.